
Referat YAM-bestyrelsesmøde: 
 
Dato: 03.04.2024  
Kl.: 20.00 
Sted: Teams-møde 
 
Deltagere: Mette Mohr, Sasia, Lærke, Vibe, Mette Madsen  

 

1. Valg af referent: Mette Madsen  

 

Seneste: Lærke, Sasia 
 

 

2. Godkendelse af referat fra sidst og fra generalforsamlingen:  

Begge referater godkendes. Mette Madsen sender dem til Magrethe, så de kan komme på hjemmesiden.  

 

 

3. Status fra observatørposter: 

DASAM: Er der nogle der har mulighed for at deltage i møderne den 17. april og 15. maj fra 9.00-10.30, 

foregår virtuelt. 

Vibe har mulighed for at deltage den 15. maj.  

Der er ingen der har mulighed for at deltage 17. april.  

AM-PRO: intet nyt.  

 

4. Konstituering af bestyrelsen:  

Vi skal udvælge en forperson, kasserer og sekretær.  

Mette Mohr fortsætter som sekretær.  

Mette Madsen tiltræder som forperson. 

Da bestyrelsen ikke er fuldtalligt til stede, afventes konstituering af kasserer.   

 

4. Temadag: 

Skal vi fastsætte hvor og hvornår?  

Lærke sender mail til Line Tannert omkring ønsker for temadagen, da vi mener at hun noterede dette ved 

seneste temadag.  

Vi fastsætter datoen til torsdag den 14. november, sted og tema er endnu ikke bestemt, drøftes på næste 

møde.  



Vi aftaler at Mette Madsen sender mail ud til alle medlemmer i YAM så de kan sætte kryds i kalender.  

 

5. Årshjul: 

I DASAM har man oprettet et årshjul for aktiviteter i bestyrelsen. Skal vi have det samme?  

Vi aftaler at Mette Madsen laver et udkast til hvordan sådan et årshjul kunne se ud. Det kan bruges som et 

oversigtsværk med deadlines for hvornår de enkelte ting skal foregå. Det kan blandt andet være 

planlægning af underholdning til årsmøde, planlægning af generalforsamling + temadag, det månedlige 

bestyrelsesmøde, hvornår budget skal afleveres til revisor mm.    

 

6. Eventuelt: 

Ledig bestyrelsesplads – Kristina har desværre ikke mulighed for at deltage i YAM’s bestyrelse. Der er derfor 

ingen repræsentanter fra Uddannelsesregion Syd. Vi aftaler at Mette Madsen skriver til Sofie Bünemann, 

om hun er bekendt med at nogen fra Grindsted muligvis kunne være interesseret.  

Hvad gør vi i forhold til suppleant og indtrædelse i bestyrelsen, ved generalforsamlingen blev Julie Krøyer 

valgt ind som suppleant, i vedtægterne er der ikke beskrevet nærmere omkring indtrædelse i bestyrelsen. 

Lærke kontakt Julie omkring evt. interesse for at indtræde i bestyrelsen som medlem.  

Der forligger ingen vedtægter omkring barsel i forhold til bestyrelsesmedlemmer. Måske dette skal indføres 

til næste generalforsamling?  

 

Næste møde 7/5 kl. 20.00  

 


